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ZÁPISNICA 
 
 

z XI. zasadnutia Miestnej rady 
Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 11.11.2015  

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
Prílohy:         Pozvánka na zasadnutie MR 

  Listina prítomných z 11.11.2015  
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Miesto rokovania:   zasadačka miestneho úradu, Festivalové námestie 2, Košice 

 
Dátum a čas rokovania:       streda 11. november 2015, od 13.00 hod. do 14.30 hod. 

 

Rokovanie MR viedol  Marián Gaj – starosta (ďalej len predsedajúci) 
 

Počet  členov MR:  4 
 

Prítomní členovia MR Jozef Filipko  
na začiatku rokovania: Erik Haľko                                              

    Anna Zimmermannová  

 
Neprítomní členovia MR 

na začiatku rokovania:   Peter Kalanin 
                                     

          

                                              
Ďalší prítomní:  Pavol Hanušin – kontrolór MČ 

    Matúš Háber – prednosta MÚ 
    Peter Luczy – zamestanec MČ 

    Ladislav Török – zamestnanec MČ  
     

 

Priebeh rokovania: 
 

 
 

1.  Otvorenie zasadania 

 
Predsedajúci otvoril XI. zasadnutie MR a privítal prítomných. Konštatoval, že v čase otvorenia 

rokovania MR sú prítomní traja členovia a MR je uznášania schopná.  
 

 

2.  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
 

Predsedajúci určil za zapisovateľa Ladislava Töröka, zamestnanca MČ. Za overovateľov zápisnice určil 
poslancov Haľka a Zimmermannovú.  

 
Predsedajúci navrhol do návrhovej komisie poslancov Filipka a Haľka, následne dal o tomto návrhu 

hlasovať.  

 
Uznesenie: MR MČ Košice - Sever zvolila návrhovú komisiu v zložení Filipko a Haľko 
 

Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa - 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

   
3. Schválenie programu rokovania 

    
Predsedajúci otvoril diskusiu k návrhu predloženého programu. Návrhy do diskusie a na zmenu 

programu neboli. 

 
Predsedajúci uzavrel diskusiu a dal hlasovať o programe XI. rokovania MR MČ Košice – Sever.                                                     
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Uznesenie:      MR MČ Košice – Sever schvaľuje program XI. rokovania MR MČ Košice – 

Sever v tomto znení: 
 

1.    Otvorenie zasadnutia 
2.    Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej                  
         komisie 
3.    Schválenie programu rokovania                                                                
4.    Informácia o plnení uznesení z IX. zasadnutia MR                               
5.    Návrh 2. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever 

   na rok 2015 
6.    Návrh VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na  

   umiestňovanie plagátov alebo iných nosičov informácií počas 
   volebných kampaní v Mestskej časti Košice - Sever  

7.    Rôzne                                        
8.    Záver  

  
 Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa - 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 
4.  Informácia o plnení uznesení z IX. zasadnutia MR 

 
Predsedajúci otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 

Pán Török uviedol, že na IX. zasadnutí MR bolo prijatých 5 uznesení, ktoré boli zaslané aj 
v materiáloch k tomuto bodu. Uzneseniami č. 18 a 20/2015 MR zobrala na vedomie rôzne skutočnosti 

a nevyplýva z nich žiadna povinnosť. Uznesenia č. 19 a 22/2015 boli z časti odporúčajúce a z časti 
zobrali niečo na vedomie. Uznesenie č. 21/2015  bolo iba odporúčacie. Všetky odporúčacie uznesenia 

z IX. zasadnutia MR boli splnené.    

 
Ďalšie návrhy do diskusie neboli. Predsedajúci uzavrel diskusiu a poprosil návrhovú komisiu 

o predloženie návrhu. 
 
Pán Filipko predkladá návrh uznesenia. 

 
Miestna rada MČ Košice – Sever  
 
berie na vedomie  
 
informáciu o plnení uznesení z IX. zasadnutia MR. 

 
Následne dal predsedajúci hlasovať o tomto bode. 
 

Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa - 0. 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 
 

5.   Návrh 2. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 
 

Predsedajúci otvoril diskusiu a poprosil pána Luczyho o úvodné slovo k predloženému bodu. 

 
Na rokovanie MR sa dostavil poslanec Peter Kalanin 
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Pán Luczy uviedol, že doplňujúce materiály k tomuto bodu boli zaslané členom MR. Následne 

informoval o všetkých zmenách oproti pôvodnému návrhu 1. zmeny Programového rozpočtu MČ 

Košice – Sever na rok 2015. Z dôvodu, že návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever 
na rok 2015 nebol schválený na rokovaní MZ MČ Košice – Sever má zato, že opäť má byť predložený 

návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015.         
 

Kontrolór Hanušin súhlasil s názorom pána Luczyho, že má byť opätovne predložený návrh 1. zmeny 

Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 z dôvodu, že 1. zmena Programového 
rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 schválená nebola. 

 
Pani Zimmermannová požiadala, aby v súlade s uznesením MZ MČ Košice – Sever bola tabuľková časť 

návrhu 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015, poslancom MZ zaslaná v 
exceli. 

 

Predsedajúci informoval, že na jeho výzvu zaslanú poslancom MZ o zabezpečení kultúrneho programu 
na podujatí Adventné trhy 2015 sa prihlásil iba pán Haľko, ktorý by ho mal aj zabezpečovať. 

Trhovníkov a technické záležitosti zabezpečuje MČ Košice – Sever, tak ako doposiaľ a preto uvoľnené 
finančné prostriedky sa budú môcť využiť inde. 

 

Pani Zimmermannová sa informovala, či aj iné subjekty môžu mať priestor na zabezpečení kultúrneho 
programu na podujatí Adventné trhy 2015. 

 
Predsedajúci odpovedal, že trhovisko pred OC Mier bude fungovať až do konca decembra 2015 

a preto by privítal, organizovanie kultúrnych podujatí aj inými subjektmi v inom víkendovom termíne.   
 

Pán Filipko navrhol dať o tejto možnosti oznámenie na webovú stránku MČ Košice – Sever. 

 
Pani Zimmermannová sa informovala o fakturácií elektriny v objekte Amfiteátra.  

 
Pán Filipko sa informoval o výške rezervného fondu. 

 

Pán Luczy odpovedal, že v súčasnosti v objekte Amfiteátra je jeden hlavný merač odberu elektrickej 
energie a je vedený na spoločnosť K 13. Spoločnosť následne fakturuje odber elektrickej energie MČ 

Košice – Sever, ktorá následne pomerným kľúčom, podľa prenajatej plochy, fakturuje odber svojim 
nájomcom. Na otázku pána Filipka odpovedal, že MČ Košice – Sever má v rezervnom fonde vyše 

109 000,- €.    

 
Do diskusie sa ďalší neprihlásili. Predsedajúci ukončil diskusiu a poprosil návrhovú komisiu 

o predloženie návrhu. 
  

Pán Filipko predkladá návrh uznesenia. 
 

Miestna rada MČ Košice – Sever  
 

a) berie na vedomie návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na 
rok 2015 

b) odporúča aby návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 
2015 bol predložený na rokovania vecne príslušných komisií MZ a následne na 
rokovanie MZ MČ Košice – Sever  
 
Hlasovanie:  za  - 4,  proti – 0,  zdržal sa - 0. 

 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 
6. Návrh VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie plagátov 

alebo iných nosičov informácií počas volebných kampaní v Mestskej časti Košice - Sever 
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Predsedajúci otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 
Pán Török uviedol, že v súlade so zákonom č. 181/2014 Z. z. o volebnej kampani ... a s usmernením 

MV SR bol predložený tento návrh VZN, ktorým sa vyhradzujú miesta a určujú podmienky na 
umiestňovanie volebných plagátov počas volebných kampaní v MČ Košice - Sever. MČ Košice – Sever 

má síce prijaté VZN č. 48/2014 o vyhradení miest pre umiestňovanie volebných plagátov, ale 

predmetné VZN platí iba pre účely volieb do orgánov samosprávy obcí.  
 

Pán Filipko podotkol, že možno by bolo potrebné uvažovať aj o iných vyhradených miestach na 
vylepovanie volebných plagátov ako je uvedené v návrhu, súčasne ale aj doplnil, že veľa takýchto 

priestorov MČ Košice – Sever asi nemá.  
 

Pani Zimmermannová uviedla, že ak MČ Košice – Sever v súčasnosti nemá iné priestory na 

vylepovanie  volebných plagátov, tak k tejto téme a doplnení VZN sa môže MZ MČ Košice – Sever 
vrátiť v budúcnosti. 

 
Pán Haľko vyjadril súhlas z predloženým návrhom VZN. 

 

Pán Kalanin navrhol predložiť návrh VZN na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice – Sever. 
 

Do diskusie sa ďalší neprihlásili. Predsedajúci ukončil diskusiu a poprosil návrhovú komisiu 
o predloženie návrhu.    
 
Pán Filipko predkladá návrh uznesenia. 

 
Miestna rada MČ Košice – Sever  

 
odporúča 

 
predložiť návrh VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 
plagátov alebo iných nosičov informácií počas volebných kampaní v Mestskej časti Košice 
- Sever na najbližšie rokovanie MZ MČ Košice – Sever. 
 
Následne dal predsedajúci hlasovať o tomto bode. 

 

Hlasovanie:  za  - 4,  proti – 0,  zdržal sa - 0. 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

7. Rôzne  
 

Predsedajúci otvoril diskusiu k tomuto bodu, zároveň navrhol navýšiť rozpočtové opatrenie starostu 

MČ Košice – Sever na pôvodné 3 %. Tento návrh zdôvodňoval možnosťou menších presunov 
v položkách rozpočtu, bez niekedy komplikovaných zmien v rozpočte a to ich schválením v MZ MČ 

Košice – Sever. 
 

Pán Filipko poznamenal, že o tomto návrhu je potrebné informovať aj ostatných poslancov MZ MČ 

Košice – Sever a následne o tom rokovať na zasadnutí MZ MČ.  
 

Pán Kalanin sa ospravedlnil a odišiel z XI. zasadnutia MR. 
 

Pán Luczy pripomenul, že ekonomické oddelenie pripravuje návrh Programového rozpočtu MČ Košice 
– Sever na rok 2016. Ďalej dodal, že pracovná verzia tohto návrhu bude zaslaná všetkým poslancom 

MZ MČ.  
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Pán Háber informoval o pracovnom stretnutí starostov a zástupcov MČ Košice - Sever, MČ Košice – 

Západ, MČ Košice – Juh a MČ Dargovských hrdinov o problematike poskytovaní sociálnych služieb na 

území mesta Košice. Pripomenul, že MČ Košice – Sever je najväčším poskytovateľom sociálnych 
služieb medzi MČ a len v MČ Staré Mesto sa staráme o 68 opatrovaných.  

 
Pani Zimmermannová sa informovala o stretnutí pracovnej skupiny na obnovu trhovíska Merkúr 

a o vypracovaných štúdiách na trhovisko pred OC Mier, resp. zhodnotenie majetkových pomerov na 

tomto trhovisku. 
 

Pán Háber uviedol, že pracovná skupina bude zvolaná aj za účasti zástupcov mesta Košice a ÚHA 
mesta Košice. Na tomto stretnutí sa budeme informovať aj na možnostiach usporiadania pozemkov 

pod trhoviskom pred OC Mier.   
 

Ďalšie návrhy do diskusie neboli. Predsedajúci uzavrel tento bod rokovania.    

 
 

8.  Záver 
 

Predsedajúci poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a XI. rokovanie MR ukončil.  

 
 

Košice, 11.11.2015 
 

 
 
Zapísal:  
                                                                                                    
Zapísal:  
                                                                                                        „podpísané“                 
Ladislav Török                                ................................................... 

 
 
 
Zápisnicu overili:               
    

                                                                                                       „podpísané“   

poslanec Erik Haľko                                                     ................................................... 
 

 
 

 
 

                                                                                                      „podpísané“   

poslanec Anna Zimmermannová                                              ....................................................                                                                                                        
                                                                                                 

                                                                                                            
 

 

 
 

                                                                                                      „podpísané“        
Marián Gaj, starosta                                                              ..................................................... 

 
                    


